
 .درود و شب بخیر به دوستان
خواهد بود  ۱۰:۳-۲۸:  ۲موعظه ی فردا از اول یوحنا   . 

به   های بزرگ دوران کودکی من این بود که پدر و مادرم، من رامقدمه: یکی از شادی   
نبات فروشگاهو آب  شیرینی   بخش   Woolworths  بردند.  

میتوانستید به راهروی وسیعی که در  اما در آن زمان، شما  متاسفانه آن مغازه دیگر وجود ندارد.   
نبات را که می شما هر شیرینی و آب   مغازه وجود داشت و پر از انواع مختلف شیرینی بود بروید .   

انتخاب کنید   خواستید و دوست داشتید میتوانستید از آن جا  -  
هر شیرینی  بلکه فقط آنهایی را که دوست دارید.  آنهایی را که دوست نداشتید را انتخاب نمیکردید   

شیرینی هایی را  که دوست داشتم را انتخاب میکردم و آن چه که دوست نداشتم را انتخاب نمیکردم.   
  .که دوست دارید انتخاب کنید، آنهایی را که دوست ندارید کنار بگذارید 

برای انتخاب کردن در   چنین کاری در زندگی مسیحی ما وجود دارد.  وسوسه بزرگی برای انجام   
  !مسیحیت: قطعاتی را که دوست دارید انتخاب کنید، قطعاتی را که دوست ندارید کنار بگذارید 

و آنچه را که کتاب مقدس  -    این حقیقت را که " خداوند عشق است " را نگه دارید و انتخاب کنید   
جامعه   هایی که در رابطه بابهترین بخش    در مورد پول می گوید را کنار بگذارید و انتخاب نکنید.  

گوید را کنار بگذارید آنچه را که در مورد دوست داشتن دشمنانتان می   و -  است را نگه دارید  .  
 آیا واقعاً مهم است که یک مسیحی به تماشای فیلم های نامناسب ادامه دهد یا به دروغ گفتن ادامه دهد 

  یا با دوست پسر یا دوست دختر خود بخوابد ؟
و توسط فیض    یک مسیحی هستم،   دهم واقعاً مهم است؟ منی کهآیا این که من چه کار هایی انجام می   

  نجات یافته ام؟ 
  آیا مهم است که چگونه زندگی کنم؟ 

 رهبران و اینفلوئنسرهای مسیحی در برنامه های آنلاین وجود دارند، که می گویند واقعاً این که 
  .چگونه زندگی میکنیم مهم نیست 

 آنها می گویند: »زمان و وقت برای شماست ، موجودی بانکی شما برای شماست، تمایلات جنسی  
 برای شماست...« آنها می گویند، »مسیحی بودن عالی است، اما نیازی به پیروی از قوانین

آنها می گویند: "تو هر کاری که دوست داری انجام بده  ندارید.«  "  
  آیا این که چگونه زندگی میکنم مهم است ؟

و همانطور که خواهیم دید، این فقط فهرستی از   در متن امروز به این سؤال پاسخ می دهد.  یوحنا   
روح القدس حقیقت شگفت انگیزی را بیان می کند: ما   اخطارها و قوانین نیست،بلکه در این متن،  

، بلکه این متن    فرزندان خدا هستیم، و این متن را برای ما ننوشته است که ما عذاب وجدان بگیریم   
داریم   امتیاز شگفت انگیزی  نشان بدهد ؛ اینکه ما مسیحیان چه  تا به ما   را برای ما نوشته است   

کند، تا ذهن ما مطمئن شود عنوان کسی که واقعاً نیک است، معرفی می را به  و او عیسی مسیح،   . ، 
ان عضوی از آن خانواده رشد ما بخواهیم در خانواده ی او و به عنو  های ما پیروز شود، تاو قلب   
 .کنیم

 
1. ۳- ۱:  ۳ما فرزندان خدا هستیم     

کلیدی که در این بخش وجود دارد این است که ما فرزندان خدا هستیم. در حقیقت، این   ایده ی   
۱۰در این بخش    خدا"  عبارت "متولد شده از   موضوعی است که در اول یوحنا بسیار تکرار شده :  

اولین بار این عبارت در اینجا دیده می شود   و   بار نوشته شده .  
 ...ببینید محبّت خدای پدر چقدر عظیم است كه ما را فرزندان خود خوانده است  "

 "...ای دوستان عزیز، اكنون ما فرزندان خدا هستیم "
  .بخوانید  Hallmark این آیات تنها کلماتی نیستند که شما در کارت تبریک

، بلکه در واقعیت ما همگی فرزندان خدا  نه فقط اسمی و زبانی  - نه، ما واقعا فرزندان خدا هستیم   
  .هستیم 



 چطور این اتفاق افتاد؟ خب، اول یوحنا در رابطه با اینکه "چگونه" این اتفاق افتاده، نگرانی خاصی 
کند پیامدهای فرزند خدا بودن را برای ما بازگو می   کند امارا بیان نمی  .  

از عشق  -   ( 1: 3عشق و محبت این اتفاق افتاد ) " به دلیل   ما می توانیم چند چیز را در اینجا ببینیم  
عشق او به ماست   یعنی فرزند او بودن نشانه ی  او به ما، .  

نویسد رابطه با شاهد عینی بودن از زندگی مسیح گزارش مختصری را برای ما می   یوحنا در   :  
"11 اما به همۀ کسانی که او را قبول12 او به قلمرو خود آمد ولی متعلقانش او را قبول نکردند.  

که نه مانند تولدهای معمولی و13 کردند و به او ایمان آوردند، این حق را داد که فرزندان خدا شوند،  
 "نه در اثر تمایلات نفسانی و نه در اثر خواهش بشر بلکه از خدا تولد یافتند 

در اصل این چیزی نبود که در اختیار ما باشد   -   فرزندان خداوند نامیده شدیم  ما .  
اتفاق رخ داد  این کار او بود، انتخاب او، به دلیل عشقی که او نسبت به ما داشت این   .  

راه رفتن او در میان ما  و   هدیه ی تبدیل شدن به فرزندان خدا به هدیه ی پایین آمدن پسر خدا ، 
  .مرتبط می شود 

 فرزندن خدا بودن هدیه ای است که با دست های باز دریافت می شود و همه چیز را تغییر می دهد 
ما به کمک این هدیه حقیقت را به دست می آوریم، و  گذشته دیدیم،   یکشنبه ی    همانطور که در  -  

  .. .حقیقت را می بینیم
 
 

2. (۱۰:۳- ۲۸:۲بنابراین در او پیروی کنید و آنچه را که واقعا هستید؛ در او باشید)   
 
 

دریافت کرده ایم و به او احترام می  به ما می گوید که در عیسی بمانیم. مسیحی که ما   ۲۸آیه ی    
تدریسات و تعلیمات او را یاد بگیریم ؛ و در مسیر   گذاریم .در او بمانیم تا سرگردان نشویم و بتوانیم  

  ...او قدم بزنیم
 

و از بودن در حضور او خجالت نکشیم   چرا؟ تا آن زمانی که مسیح می آید ، ما شرمسار نشویم .  
 

زمانی که ما ارتباط بین فرزند خدا بودن  بیشترحس کنیم.   کمک می کند تا این چیز را  به ما  ۲۹آیه    
را بیشتر درک کنیم ۲۹باعث میشود که آیه   یاد می آوریم   و در خدا ماندن را به  .   

 
ما در او قرار داریم ؛ پس فرزند خدا  کنیم و و از آنجا که، ما به عنوان فرزندان خدا زندگی می   

به معنای رشد در خانواده ی اوست   بودن  .  
 

نیک است. اگر شما از خدا متولد شده اید، پس   بیاندازید: خدا) مسیح( کاملأ ۲۹نگاهی به آیه   
و در خانواده ی مسیحی بزرگ خواهید شد   درستی رشد خواهید کرد   در .  

 
  :برای مثال به این جمله وقت کنید 

من و نیکی میشوند   پدرم و مادرم هستم و پسران من روز به روز شبیه  من شبیه  .  
 

عمل نمی کنیم" چه کنیم؟ آیا این بدان معنی است    به شیوه ی مسیح    ولی با این واقعیت که "ما اغلب   
نمیگیریم و ما واقعا فرزندان خدا نیستیم؟    که ما خودمان را جدی    

 
نگاه کنید   ۲و    ۳:۱  به آیه    خوب، .  

 



  .در واقع فرزندان خدا هستیم1 "
  "ای دوستان عزیز، اكنون ما فرزندان خدا هستیم 2" 

 
هنوز کامل نیستیم    هر چند ما فرزندان خدا هستیم اما   .  

 
  دوستان عزیز، اكنون ما فرزندان خدا هستیم، امّا معلوم نیست كه در آینده چه خواهیم شد 2"

 
  .ما این مورد را در خانواده های زمینی خود؛ نیز میبینم 

 
 - هنگامی که یک کودک متولد می شود، ممکن است چند شباهت مبهم به والدین خود داشته باشد 

شباهت  تنها با گذشت زمان و رشد کودک میتوان   رنگ چشم، رنگ مو، رنگ پوست . اما  مثل  
  . واقعی کودک به والدین را دید 

از شباهت زیاد   با الانِ کودک مقایسه میکنید؛  والدین را   و زمانی که عکسی از دوران بچگی   
  .شگفت زده میشوید 

 
 

  .شما می توانید شباهت را در ابتدا ببینید، اما شباهت اصلی را بعد از رشد میبینید 
 و نگاه کن، یوحنا اینجا این اطمینان را به ما میدهد که ما به عنوان مسیحی به تدریج در خانواده ی او 

  !رشد خواهیم کرد 
  : ما اطمینان داریم که این چیز ، کارِ خداوند است 

 
چنان كه دانیم كه وقتی مسیح ظهور كند، ما مثل او خواهیم بود، زیرا او را آن قدر می ولی همین  2"  

  "هست خواهیم دید 
  )ما شبیه او خواهیم بود نه در "خدا" بودن؛ بلکه در "نیک" بودن شبیه او خواهیم بود (

 
 

". البته   نه به خودمان، یا توانایی هایمان برای شبیه شدن به او، بلکه به او.   -امید ما "به او" است    
 ،این به طور طبیعی منجر به این خواهد شد که ما نیز بخواهیم شبیه او شویم، در خوبی شبیه او شویم

 .» خودمان را شبیه ، او پاک سازیم «
 

نخواهیم مثل او باشیم؟   و چرا    
 

خواهیم مثل او باشیم چون او خوب است خواهد مثل پدرش باشد، ما می مثل پسر کوچکی که فقط می ، 
  .خیلی خوب است 

 
 اما این چیزی فراتر از یک آرزوست، چون چشمان ما از خوبی های او پر شده است، جز اینکه 

ما به طور فزاینده ای مانند او خواهیم بود   بیشتر شبیه او شویم، نمی توانیم کاری انجام دهیم. .  
 
 

 . در نکته ی نهایی ما،یوحنا به همین ایده از دیدگاهی دیگر نگاه میکند 
 
 

3. ( ۱۰-۴:  ۳پس گمراه نشو و آن چیزی باش که حقیقت توست )   



 
 

را با هم بخوانیم ۷آیه   .  
  ".ای فرزندان من، كسی شما را گمراه نسازد "

 
آن را دیدیم   نیز ۲:۲۸  این دقیقا به معنای ماندن در مسیخ است که در آیه ی  .  

دو راه وجود دارد که می توانید در مورد آن فکر کنید   اجازه ندهید کسی شما را فریب دهد!  . 
 
 

شخصی   چه کسانی را دنبال می کنید؟  – اول اینکه، به کسانی که شما را رهبری می کنند فکر کنید   
اجازه ندهید شما  اینجا، شخصی آنجا، شخصی آنلاین، یک نویسنده مشهور، یک تأثیرگذار مسیحی؟   

 .را فریب دهند 
 

مردم دنیا دو دسته اند: فرزندان خدا و فرزندان  بیان می کند. 10  یوحنا آن را به وضوح آیه ی  
 شیطان 

 
نه، در کتاب مقدس، شیطان کسی   که از هالووین یا یک فیلم ترسناک آمده باشد.   این چیزی نیست   

هوا، که ادعا می کند تمام قدرت هوا را دارد، اما تمام  شاهزاده  است که با خدا مخالف است،مثل  
تنها هوای گرم است    قدرت او . 

 
اما او همچنان شیطان است   خدا کاملاً کنترل او را دارد. - او سگی است که افسار بسته است  ، 

( از ابتدا گناه می کند، کسی که خدا را رد کرده است، و می خواهد همه ما ۸گناهکار اصلی که )آیه    
 .را از او دور کند 

 
آیا آنها عمل صالح انجام   آیا می دانید سبک زندگی آنها چگونه است؟   چه کسی را دنبال می کنید؟   

 می دهند یا عمل به گناه؟ 
 
 

 دنبال کردن مطالبی که در اینترنت می خوانید یا می شنوید ذاتاً ایرادی ندارد، اما اگر اطلاعات و 
فریب   ایمان مسیحی شما عمدتاً از آنجا ناشی می شود، به طور جدی در معرض خطر هستید.   

 نخورید 
 

به عنوان یک فرد، چگونه داریم   اما دوم اینکه باید به عنوان یک فرد خودمان را در نظر بگیریم ؟  
آیا ما در حال فریب خوردن هستیم؟   مسیح را دنبال می کنیم؟  

 
مطمئنا امری جذاب و راحت دیده میشود   انتخاب و کنار گذاشتن در مسیحیت ؛ . 

 
 

 بونهوفر آن را اینگونه توصیف کرد: »موعظه بخشش بدون نیاز به توبه، غسل تعمید بدون نظم 
  .کلیسا، اشتراک بدون اعتراف، عفو بدون اعتراف شخصی

 
 



برای من خوب است که در این زمینه گناه   -به راحتی می توان فکر کرد که ما می توانیم استثنا باشیم   
تکرار شدن "هیچ کس" در   شده اید؟   ۴و    ۳اما آیا متوجه تکرار شدن "همه" در آیه    افراطی کنم.   

؟ ۸و    ۷تکرار شدن "هر کسی" در آیه ی   .۶آیه ی     
 

 آیا ما به عنوان فرزندان خدا در خانواده خدا پسند رشد می کنیم یا در حال انجام گناه هستیم؟ 
 

را به خاطر بسپاریم که می گوید: "اگر بگوییم گناه نداریم، خود را فریب  8:  1اکنون، باید اول یوحنا   
مان رها کنیمتوانیم فریب دیگران را بخوریم و گناه را در زندگی قدر که میهمان    می دهیم."  ، 

توانیم خودمان را فریب دهیم و بگوییم که گناهی نداریممی … 
 

 ما به عنوان مسیحی، تا آن لحظه باشکوه که عیسی را آنگونه که هست ببینیم، هرگز کاملاً از گناه
(، اما تا آن زمان، آیا به طور کلی شبیه او می شویم؟ 2: 3رها نخواهیم شد )  

 
سرگردانی و اجازه می دهیم منطقه ای از گناه در زندگی ما  یا سرگردانیم و مرتکب گناه می شویم؟  

 کنترل نشود؟ 
 

یوحنا دیدیم، این در مورد کمال نیست، بلکه در مورد جهت است   1همانطور که چند بار در  . 
 

خانواده ی چه کسی تبدیل می شویم   میگوید : ما به عضو ۱۰یا، به بیان صریح، همانطور که آیه ی  : 
 خدا یا شیطان؟ 

 
"7 و هرکه در گناه 8 طور كه عیسی مسیح کاملاً نیک است. هرکه نیكی كند، شخصی نیكوست، همان   

برد، فرزند شیطان است به سر می  " 
 

اما از روی مهربانی اوست که روح القدس این هشدارها را به ما داده  این یک هشدار سنگین است.  
 .است 

 
تشخیصی که ما را به سوی تنها درمانِ موجود سوق   هستند.   آنها مانند یک تشخیص از یک دکتر  

درمانی که عیسی مسیح است   می دهد، درمانی که او ارائه می دهد، درمانی که نور و عشق است، .  
 و بنابراین، آمیخته با این تشخیص سنگین، چهار دلیل برای ماندن در عیسی و عدم سرگردانی، برای 

 .ادامه رشد در خانواده به عنوان فرزند خدا وجود دارد 
 

نگاه کنید   ۵و   ۴ابتدا به آیه   : 
"۴ شكند، زیرا گناه چیزی جز شكستن قانون نیست هرکه گناه كند، قانون خدا را می  " 

 
"5 گناه دانید كه او کاملاً بی دانید كه مسیح ظاهر شد تا گناهان را از میان بردارد و نیز می شما می   

  "است 
 

نه اینکه ما را به  مسیح، کسی که ما شبیه او هستیم، آمد »تا گناهان را بزداید«! ۵در آیه ی   
کتک بزند، نه اینکه انگشتش را برای ما تکان دهد و به ما بگوید که ما گناهکار هستیم   تسلیم،  

او به عنوان نجات دهنده ما آمد   بلکه  ، : 
 
 



 
• 7:  1او امین و عادل است،  ،  

 
4- 2: 2او قربانی کفاره گناهان ما است،  • ،  

 
1:9خون اوست که ما را از هرگونه ناراستی پاک می کند،  • .  

 
• 1:12و این هرگز نمی تواند تغییر کند،   - به خاطر نام او است که ما بخشیده شده ایم  ;  

 
 .در او گناهی وجود ندارد و به خاطر او گناهی فزاینده در ما وجود نخواهد داشت  •

 
چرا نخواهیم مانند او رشد کنیم؟    چرا بخواهیم که از او دور شویم؟   

 
نگاه کنید   ۶ی دوم به آیه ی  برای نکته   :  

"6 کند، در گناه به سر ببرد! امّا هرکه دركه در اتحّاد با مسیح زندگی می بنابراین محال است كسی  
کند، او را هرگز ندیده و نشناخته است گناه زندگی می  " 

 
و میدانیم او خوب است  - ایم شناسیم و او را با چشم ایمان آورده دیدهمانیم، او را می اما ما در او می  ، 

  .کاملاً خوب و او فراتر از همه کلمات زیبا، و بیش از درک ما مهربان است 
 

 همانطور که ما تلاش میکنیم تا همچنان در او بمانیم، حتی در ضعفمان هم تلاش میکنیم که در او 
همان دلها   همانطور که ما به او باز می گردیم و میپذیریم که با قلبی سرگردان نزد او آمدیم.   بمانیم .  

 ی سرگردان دوباره به مهربانی، خوبی و نیکی او پیروز می شوند 
 

خود می بینیم، به طور فزاینده ای می خواهیم از لذت   و همانطور که او را با چشمانِ ایمان آورده ی  
آن لذت می بریم، دست برداریم   های زودگذرِ گناه که از انجام دادنِ  .  

چرا نخواهیم که در خانواده ی او رشد کنیم؟   چرا بخواهیم از او دور شویم؟  
 
 

نگاه کنید   ۸و برای سومین نکته به آیه ی    :  
 

برد، فرزند شیطان است، زیرا شیطان از ابتدا گناهكار بوده است وو هر که در گناه به سر می  8 "  
 "پسر خدا به همین سبب ظاهر شد تا كار شیطان را نابود سازد 

عیسی شگفت انگیز این بود که »اعمال شیطان را از بین ببرد   دلیل آمدن «. 
 شیطان از همان ابتدا به سختی تلاش می کرد و سعی داشت ما را وسوسه کند و ما را از خدا دور

 کند، اما عیسی به دنیای ما قدم گذاشت تا با شیطان قوی مبارزه کند و اسیران را آزاد کند، همانطور 
بیان می کند  3:27که مرقس   .  

 
 

 او آمده است تا برای بردگان، آزادی به ارمغان بیاورد، و اکنون این کار را با زنجیر کردن شیطان و
این همان پادشاهی است که ما داریم   او بر سر شما داشت؛ انجام می دهد.   شکستن زنجیرهایی که   - 

 .پادشاهی که آزاد می کند و شیطان را نابود می کند 
 



میبینیم  ۹در آیه ی   و آخرین نکته را : 
 

"9 تواند در گناه تواند در گناه زندگی کند، زیرا ذات الهی در اوست و نمی هرکه فرزند خداست نمی  
 "به سر برد، زیرا خدا پدر اوست 

 
 .ما نه تنها در خدا می مانیم، بلکه بذر خدا نیز در ما می ماند 

 
 

، این کلمه، حقیقتی است که در ما می 24و    10:2در   کمی مبهم است.   کلمه بذر  
، چون روح در ماست، پدر و پسر14در یوحنا   ، روح در ما ساکن است.27,20:2   در  ماند.   

من فکر می کنم همه آنها به یک معنا هستند   نیز در ما هستند.   
به عنوان فرزندان خدا، او کاملاً متعهد است که ما را به شکل   این همان پدری است که ما داریم.  

او کاملاً متعهد است که آن دانه را رشد دهد و میوه عدالت را در زندگی ما به   خود بزرگ کند.   
 .ارمغان آورد 

 
 

ایستاده و   نه کسی که - این همان خدایی است که ما داریم   آیا تا به حال به این فکر کرده اید،  
و کمکی نمی کند، بلکه یکی در درون ماست    انگشتش را تکان می دهد، نه کسی که اهمیتی نمیدهد   

تغییرات مثبت در زندگی ما میشود   و باعث     که در ما می ماند .  . 
 

چرا ما بخواهیم از او دور شویم؟   -او چقدر به شما متعهد است   
 
 

ببینید او به دادن چه    ببینید پدر چه نوع محبتی به ما کرده است تا ما فرزندان خدا خوانده شویم.   
   !عشقی به ما ادامه می دهد 

عضوی از خانواده ی مسیح رشد کنیم   به عنوان فرزندان خدا، ما باید همانی باشیم که هستیم، مانند  ، 
   .از او لذت ببریم و در او بمانیم و از او سرگردان نباشیم

 
 اصلا چرا بخواهیم کار مخالف این جیز انجام بدهیم؟  

 


